

Chagossian Conversations

Your experiences matter!

You can help to improve education for your children and community!

West Sussex County Council wants to listen to:

- Chagossian children and young people
- Chagossian parents and carers

about **YOUR** experiences of education in West Sussex.

Who can take part?

- Chagossian children and young people in education (Reception to year 11) **at the moment.**
- Parents and carers of children in education (Reception to year 11) **at the moment.**



There are different ways for you and your children to have your say – but we need to hear no later than August 31st 2026!

 **Online Form:** Read the questions (French or English versions available). Each question has a Chagossian Creole recording. Type your answers in whichever language you feel happiest. If you would like to take part using the online form, click the link [HERE](#) or scan the QR code.



 **WhatsApp Voice Notes:** This option allows you to listen to questions in Chagossian Creole and send voice note answers in your own time. Send an email to emat@westsussex.gov.uk or call 0330 2222 111 (you can leave a voicemail in any language) with your contact number to request the recording. After receiving your voice notes we will transcribe them before deleting all messages.

 **Face-to-Face Conversations:** Would you prefer to meet with us online or in person? Alone or in a group? Send an email to emat@westsussex.gov.uk or leave a voicemail in any language 0330 2222 111. Tell us your preferred contact details (phone/email/WhatsApp) and we will contact you! Sessions will be recorded and transcribed, then all recordings will be destroyed.

Children's Participation: Parents/carers **must** give permission for children and young people to take part. Please contact: emat@westsussex.gov.uk or leave a message in any language 0330 2222 111 to do this. Tell us your preferred contact details (phone/email/WhatsApp) and we will contact you to arrange for your child to take part.

YOU choose the way that feels best for you and your family, so please contact us by 31st August so we can organise everything needed!

Need further support? This project is helping us learn from your experiences and views. We **will not record your name and** cannot provide individual support through your anonymised responses. If you would like advice, guidance or support from EMTAS about things you have raised in this project, or other questions about education, please contact us directly at emat@westsussex.gov.uk or leave a message in any language 0330 222 111 with your preferred contact details (phone/email/WhatsApp) and we will contact you.

EMTAS

Ethnic Minority & Traveller
Achievement Service



Conversations Chagossiennes

Votre expérience compte !

Vous pouvez contribuer à améliorer l'éducation de vos enfants et de votre communauté !

Le Conseil du comté de West Sussex souhaite entendre :

- Chagossian children and young people
- Chagossian parents and carers

au sujet de VOS expériences de l'éducation dans le West Sussex.

Qui peut participer ?

- Les enfants et jeunes chagossiens scolarisés (de la réception à l'année 11).
- Les parents et aidants d'enfants scolarisés (de la réception à l'année 11).

Il existe différentes façons pour vous et vos enfants de faire entendre votre voix –mais nous devons vous entendre au plus tard le 31 août 2026!



Formulaire en ligne : Lisez les questions (versions en français ou en anglais disponibles). Chaque question est accompagnée d'un enregistrement en créole chagossien. Tapez vos réponses dans la langue avec laquelle vous êtes le plus à l'aise. Pour participer via le formulaire en ligne, cliquez sur le lien [ici](#) ou scannez le code QR.



Notes vocales WhatsApp : Cette option vous permet d'écouter les questions en créole chagossien et d'envoyer vos réponses vocales à votre convenance. Envoyez un e-mail à emat@westsussex.gov.uk ou appelez le 0330 222 111 (vous pouvez laisser un message vocal dans n'importe quelle langue) avec votre numéro de contact pour demander l'enregistrement. Après réception de vos messages vocaux, nous les transcrivons avant de supprimer tous les enregistrements.

Entretiens en face à face : Préférez-vous nous rencontrer en ligne ou en personne ? Seul(e) ou en groupe ? Envoyez un e-mail à emat@westsussex.gov.uk ou laissez un message vocal dans n'importe quelle langue au 0330 222 111. Indiquez vos coordonnées préférées (téléphone/e-mail/WhatsApp) et nous vous contacterons ! Les sessions seront enregistrées et transcrites, puis tous les enregistrements seront supprimés.

Children's Participation: Les parents/aides **doivent** donner leur autorisation pour que les enfants et les jeunes participent. Veuillez contacter emat@westsussex.gov.uk ou laissez un message dans n'importe quelle langue au 0330 222 111 pour cela. Indiquez vos coordonnées préférées (téléphone/e-mail/WhatsApp) et nous vous contacterons pour organiser la participation de votre enfant. **C'est VOUS qui choisissez la manière qui vous convient le mieux, à vous et à votre famille, alors veuillez nous contacter avant le 31 août afin que nous puissions tout organiser !**

Besoin d'aide supplémentaire ? Ce projet vise à nous aider à comprendre vos expériences et vos points de vue. **Nous n'enregistrerons pas votre nom** et ne pouvons pas fournir de soutien individuel via vos réponses anonymes. Si vous souhaitez des conseils, des orientations ou un soutien de la part d'EMTAS concernant des questions soulevées dans ce projet ou d'autres questions liées à l'éducation, veuillez nous contacter directement à emat@westsussex.gov.uk ou laissez un message dans n'importe quelle langue au 0330 222 111 avec vos coordonnées préférées (téléphone/e-mail/WhatsApp) et nous vous contacterons.

EMTAS

Ethnic Minority & Traveller
Achievement Service

